



概述

适用于各类船舶有滴水、溅水、凝水的场所，如机舱、干货舱、轴隧、管弄等场所照明。

Summary

Fit for illumination of water dripping, water spattering, water coagulating place in ships, such as oven cabin, dry cabin, tunnel and pipeline etc.

技术参数 Technical Parameter

名称 Name	LED 舱顶灯 LED Pendant light	
型号 Model	CLXM1226	CLXM2226
功率 Power	10Wx2	20Wx2
电压 Voltage/ 频率 Frequency	100V~250V 50Hz/60Hz	
色温 Color temperature	3000-6000k 可选 Or choose	
光通量 Luminous flux	>1900 Lm	>4000 Lm
防护等级 Enclosure	IP56	
材质 Material	钢 Steel/ 不锈钢 Stainless steel	
重量 Weight	3.2kg ± 5%	5.5kg ± 5%

名称 Name	荧光舱顶灯 Fluorescent pendant light	
型号 Model	CYXP2226	CYXP4226
功率 Power	18Wx2	36Wx2
电压 Voltage/ 频率 Frequency	110V 60Hz 220V50Hz/60Hz	
防护等级 Enclosure	IP56	
材质 Material	钢 Steel/ 不锈钢 Stainless steel	
重量 Weight	3.2kg ± 5%	5.5kg ± 5%

外形及安装尺寸

Outline & Mounting dimensions(mm)

型号 Model	A	B	C
CLXM1226/CYXP2226	480	645	685
CLXM2226/CYXP4226	700	1255	1290

注: 1、LED 光源可分为 LED 灯管和 LED 模块，客户可根据需求选择，灯具外型尺寸和安装尺寸不变。

2、10W、20W LED 灯管，外形尺寸与 18W、36W 荧光灯管一样，但与荧光灯相比，照度更高、寿命更长。

3、防护等级 IP55 采用钢丝扣安装。

Note: 1. LED light source can be divided into LED bulb and LED module, customers can choose according to needs, lights exterior size and installation size is unchanged.

2. 10W, 20W LED tube and 18W, 36W fluorescent tube, the same dimensions, but compared with the fluorescent lights, higher intensity of illumination, longer life.

3. Enclosure IP55 Installation with steel wire buckle.

